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►YUSUF CINAL yazısı 6’da

“ÇIFTÇIMIZIN EN BUYUK
 DESTEKÇISI OLACAGIZ”

Başkan Adayı Alemdar, üreten çiftçilerin en büyük destekçisi olacaklarını belirterek, “Sakar-
ya’mızın tarımsal alanda gelişmesini sağlamak ve üretim yapan çiftçiyi desteklemek üzere Çiftçi 
Destek Kartı ile yakıt ve tohum desteği sağlayacağız. Sakarya’nın tarımsal potansiyelini artır-

mak için soğuk hava depoları, yerli tohum merkezi ve toprak verimliliğini artırıcı faaliyetleri 
hayata geçireceğiz. Üreten çiftçimizin en büyük destekçisi olacağız” dedi.

nCumhur İttifakı Sakarya Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Yusuf 
Alemdar, tarımsal alanda gerçek-
leştirilecek projelerle üreticilerin 
her alanda yanında olacaklarını 
ifade etti. Yeni dönemde hayata 
geçirilecek çalışmalarla ilgili bilgi 
veren Alemdar, Çiftçi Destek Kartı 
ile yakıt ve tohum desteği, toprak 
verimliliğini artırıcı faaliyetler, yerli 
tohum merkezi ve soğuk hava 
depolarıyla her zaman üreticinin 
yanında olacaklarını belirtti.   

nSakarya’nın tarım alanındaki potansiyeline dikkat 
çeken Alemdar, “Sakarya’mızın tarımsal alanda 
gelişmesini sağlamak ve üretim yapan çiftçiyi 
desteklemek üzere Çiftçi Destek Kartı ile yakıt ve 
tohum desteği sağlayacağız. Sakarya’nın tarımsal 
potansiyelini artırmak için soğuk hava depoları, 
yerli tohum merkezi ve toprak verimliliğini artırıcı 
faaliyetleri hayata geçireceğiz. Alanında uzman 
ziraat mühendislerimiz ile her koşulda kendilerine 
destek vermeye devam edeceğiz. Özellikle küresel 
ısınma tehdidi ile dünya genelinde endişe odağı 
olan gıda tedarik krizlerine karşı tarım alanlarını 
koruyacak ve verimlilik artırıcı çalışmalar yapacağız. 
Üreten çiftçimizin en büyük destekçisi olacağız” 
dedi. /7’DE

nKocaeli’de yapılan yol çalışması neticesinde 
delinen Kuzey Atlantik Antlaşması Örgütü’nün 
(NATO) petrol boru hattından Sapanca Gölü’ne 
sızan akaryakıtı temizlemek için ekipler seferber 
oldu. Büyük çoğunluğu akaryakıttan arındırılan 
gölden ekipler sürekli numune alarak suyun 
PH, iletkenlik ve oksijen değerlerini ölçüyor. 
SASKİ’den yapılan açıklamada ise göldeki suyun 
içilebilir olduğu ifade edildi.  /3’TE

Sporun kalbi Sporun kalbi 
SerdivanSerdivan’’da atacak da atacak 

Zehir 
tacirine 
darbe!   

nHaraketli ve sağlıklı bir yaşam için Serdivan’da spor 
projelerini tüm mahallelere yayan Cumhur İttifakı Belediye 
Başkan Adayı Osman Çelik; kompleksler, kamp merkez ve 
alanları, mahalle spor alanları, drift ve drag pisti projelerini 
anlatarak, “Sporu bir yaşam biçimi olarak görüyor, sosyal ve 
ekonomik kalkınmanın anahtarı olduğuna inanıyoruz. Spor 
eylem planımızla güçlü yarınları inşa edeceğiz” dedi. /8’DE

nEmniyet Genel Müdürlüğü tarafından 41 
ilde, Jandarma Genel Komutanlığı tarafından 
12 ilde uyuşturucu madde imalatçılarına ve 
bunların satışını yapanlar ile sokak satıcılarına 
yönelik düzenlenen “Narkoçelik-9” operas-
yonlarında; 1 ton 43 kg uyuşturucu madde ve 
387 bin adet uyuşturucu hap ele geçirildi. 434 
zehir taciri ve sokak satıcısı yakalandı.  /3’TE

Alemdar tarımda Sakarya vizyonunu açıkladı: Alemdar tarımda Sakarya vizyonunu açıkladı: 

nSakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Mart 
Ayı Olağan Meclis 
Toplantısı Meclis 
Başkanı Erdem Ercan 
Başkanlığında Yönetim 
Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Yönetim Kurulu Üyeleri 
ve Meclis Üyelerinin katılımıyla Erol Öztürk 
Hacıeyüpoğlu Meclis Toplantı Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Altuğ, “Seçim Sonrasında 
üretimi yıpratan gündemlerden uzak-
laşmalıyız. Gündeme seçimle başladık 
ekonomi ile devam edelim. Bu süreçte tüm 
taraflar seçim ekonomisi anlamında birçok 
vaatte bulunuyor” dedi. /6’DA

nSeçim çalışmalarını sürdürdüğü 
her yerden farklı konulardan şikayet-
ler duyduğunu dile getiren Saadet 
Partisi Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkan adayı Ömer Abdullah Ayhan, 
“Vatandaşlarımızda çok ciddi bir tepki 
olduğunu görüyoruz. Dokunduğumuz 
her vatandaştan hem şehrimiz ile ilgili 
hem de geçim şartları ile ilgili şikayetler 
alıyoruz, vatandaşın kanayan yarası 
haline gelmiş” dedi. /5’TE

SATSOSATSO’’dan dan 
uyarı!uyarı!

Ayhan “vatandaş tepkili”

Kazanan Sakarya olsun!Kazanan Sakarya olsun!
El emeği El emeği 
ürünler ürünler 
SATIŞA SATIŞA 
ÇIKTIÇIKTI 4’te4’te

“ÇİFTÇİYE DESTEK SAĞLAYACAĞIZ”


